
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové z.s. dne 15.5.2017 v Hradci Králové 

 

Účast: Vágner, Prokop, Šolc, Fialová, Velda 

Omluveni:  Víšek , Němeček 

 

VV projednal a schválil: 

1. Na základě nízké účasti družstev v ukončeném turnaji 4x120HS nebudou vítězná družstva ohodnocena 

finančně, ale bude jim umožněn bezplatný start v probíhajícím turnaji dvojic 

2. Zajištění turnaje mládeže pořádaného 20.5.2017  

VV oznamuje : 

1. Pan Vágner podal informaci o podání žádosti o dotaci na ČUS. 

2. Pravděpodobně bude nutno do budoucna přehodnotit systém pořádání turnajů naším klubem s ohledem 

na velké rozdíly v počtech účastníků.  

VV uložil:  

1. Zajistit odbornou prohlídku eventuálně opravu bojleru v šatně – p. Šolc -  T: do 12.6.2017  

Zapsal: J.Vágner 

Schválil: J.Prokop a VV 


